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                                                                   BESTUURSVERGADERING VKBMO vzw 

Online teams meeting 

                                                                                                                                        10 December 2023 (10.00 ) 

Agendapunten Wat Wie Tijd 

 Welkomstwoord voorzitter Mededeling Patrick  

1 Aanwezigen en verontschuldigd/volmachten Goedkeuring BO  

2 Meldingen Goedkeuring BO  

3 Goedkeuring verslag vorige BO Goedkeuring BO  

4 Mededelingen met betrekking tot belangenconflicten  Goedkeuring BO  

5 
Personeel en vrijwilligers  

• Evaluatiegesprekken  

 

Goedkeuring 

 

BO 

 

6 
Ledenbeheer: 

• Licenties voor competities 

Mededeling Patrick  

7 Aansluiting nieuwe clubs Goedkeuring BO  

8 Financiën & Risicobeheersing  Alex  

9 

Sponsoring 

• Samenwerkingsvoorstel TopTen met BKBMO (zie bijlage) 

• Samenwerkingsvoorstel Booster met VKBMO (zie bijlage) 

 

Bespreking 

besluit 

 

BO 

 

 

10 

Officialswerking 2023-2024: 

• Extra official op events  

• Titelwedstrijden - tarief wijziging  

• Reglement voor volwassenen (zie bijlage) 

• Dispensatie regeling  

• Uitzonderingsmaatregel éénmalige 'wedstrijd' voor jongen 
met beperking  

• Pprocedures voor officials 2024 

 

Bespreking 

Goedkeuring 

Goedkeuring 

Bespreking 

Bespreking 

Melding 

 

Britt 

Chris/Britt 

François/Britt 

Britt 

Britt 

Britt 

 

11 Sport Vlaanderen: kwaliteitsstandaarden  Melding Alex  

https://vkbmo-my.sharepoint.com/personal/benedicte_vkbmo_be/Documents/Documenten/VKBMO/SAMENWERKINGSVOORSTELLEN/Samenwerkingsvoorstel%20TopTen.docx
https://vkbmo-my.sharepoint.com/personal/benedicte_vkbmo_be/Documents/Documenten/VKBMO/SAMENWERKINGSVOORSTELLEN/Samenwerkingsvoorstel%20Booster%20.docx
https://vkbmo-my.sharepoint.com/personal/benedicte_vkbmo_be/Documents/Documenten/VKBMO/2023%20Volwassenenreglement%20versie%20ter%20goedkeuring%20van%20het%20BO.pdf
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Agendapunt 1 – Aanwezigen en Verontschuldigd/volmachten 

  AANWEZIG (A) 

VERONTSCHULDIGD (V) 

Van Acker Patrick Voorzitter A 

Aberzak Hasan Bestuurslid V 

Bekkers Olaf Bestuurslid V 

Corremans François Bestuurslid A 

Derycke Bruno Bestuurslid A 

Elboujdaini Rachid Bestuurslid A 

Kongolo Michael Bestuurslid A 

Najja Hafid Bestuurslid V 

Schenk Rutger Bestuurslid A 

Somers Daniella Bestuurslid V 

Van den Heuvel Noël Bestuurslid A 

Van Vugt Britt Bestuurslid A 

Wauters Chris Bestuurslid A 

Alex Liebens Personeelslid A 

Benedicte Cloetens Personeelslid A 

12 Jeugdfonds toekenning Goedkeuring Britt  

13 
Tucht:  

• Stand van zaken Klachtmelding en tuchtdossiers  

 

Mededelingen 

 

personeel 

 

14 

Varia:  

• publiciteit rond de bruine en zwarte belt examens K1  

• Aantal handschoenen op wedstrijden 

 

Bespreking 

Bespreking 

 

Noël VDH 

Bruno Derycke 

 

15 

BKBMO  

• Stopzetting samenwerking LFKBMO - ISKA 

 

Melding 

 

Patrick 

 

Frigo (bespreken we volgende vergadering) - nvt 

Diepvries (komt later op het jaar op de vergadering) - nvt 
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Agendapunt 2 – Meldingen  

Geen 

Agendapunt 3 – Goedkeuring verslag vorige BO 

Goedkeuring verslag vorige BO 

 

Agendapunt 4 – Mededelingen met betrekking tot belangenconflicten 

Er zijn twee onverenigbaarheden met het personeel of het bestuurdersmandaat vastgesteld. De 

beschrijving en de genomen maatregelen zijn te lezen in het registratieformulier 

belangenconflicten/onverenigbaarheden onderaan dit verslag 

 

Agendapunt 5 -  Personeel en vrijwilligers  

Evaluatiegesprekken werden in November 2023 afgenomen. De procedure voor onverenigbaarheden 

wordt gevolgd conform de regels goed bestuur zoals vastgelegd in het intern reglement. Het personeel 

VKBMO verlaat de meeting (zie details in het registratieformulier). 

Een verslag van de gesprekken en van de conclusies wordt bijgehouden bij de bestuursleden die de 

gesprekken hebben afgenomen (Rutger, Hasan).  

Er zal onder andere een duidelijke afbakening van rollen en verantwoordelijkheden worden opgemaakt 

binnen het personeel. 

Het BO gaat akkoord en keurt het verslag en het voorgestelde plan van aanpak goed.  

 

Agendapunt 6 – Ledenbeheer  

Iedereen weer aanwezig: 

• Klachten zullen op het DB opgenomen worden 

• Actiepunten besproken met Alex en Britt zijn goedgekeurd  

Patrick: “Licenties voor competitievechters dienen tijdig opgestuurd te worden door de clubs. Het 

secretariaat is bij met de licentieverwerking. Er zijn geen hangende licenties. Opstuuradres is gewijzigd 

naar Bredabaan 208 Bus B 2170 Merksem. 

 

Agendapunt 7 – Aansluiting nieuwe clubs  

9 clubs hebben zich aangemeld  om aan te sluiten bij de VKBMO. Zij werden geïnformeerd over de 

werking van de federatie en over de aansluitingsvoorwaarden. Zij kunnen aansluiten/ 

 

2 kickboksclubs:  
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• Kteam – Tatami kickboksen – Marc Gallo & Mieke Tratsaert (Kampenhout).  

• Titan Boxing Academy – Kickboksen – Mohamed & Farid Ben Bouchta (Halle) 

De clubverantwoordelijken van Kteam willen tevens de toekomstige Tatami werking binnen VKBMO 

uitwerken en op zich nemen. 

 

4 Boksclubs die hun werking uitbreiden met Kickboks/Muaythai 

• Boxing Woest – Boksen en Kickboksen - Daphné Grillaert (Gent) 

• Combonation – Boksen en Kickboksen – Mouad Ben Azzouz (2 trainingsloc. Lier & Hoboken) 

• Legends Fight Sport – Boksen en Kickboksen – Joeri Embrechts & Tom Foblets (Tongerlo) 

• Team JAH – Boksen en thaiboksen – Jean-Christophe Van Ghyseghem (Bxl). Een Brusselse 

club die van LFKBMO overstapt en met een traditie in boksen en thaiboksen  

2 Muaythai/Kickboks club waarvan 1 met MMA 

• Sok Kao Landen – Muaythai & Kickboksen – Tim Vercammen en Veerle Vaes (Landen).  Komt 

van Dawsu.  

• Assim Gym – Muaythai/Kickboksen & MMA - Gokhan Yildizli (Bxl) 

• Jinbo Hapkdio – Hapkido & MuKi/MMA – Luis German Barrero  (Vilvoorde) 

 

Het BO en keurt alle aanvragen voor aansluiting unaniem goed. 

 

Agendapunt 8 – Financiën & risicobeheersing 

De begrotingscijfers 2024 zijn doorgegeven aan het boekhoudkantoor DKP. Zij zal op basis hiervan een 

bestaande tool klaarmaken die het dagelijks bestuur kan gebruiken voor de dagelijkse operationele 

opvolging van inkomsten en uitgaven per beleidsdoelstelling op actieniveau.  

Met DKP wordt er ook bekeken op welke wijze we op een praktische manier de begroting op 

bestuursniveau kunnen opvolgen. Bv. via een online dashboard. Streefdoel is eind januari de tool 

operationeel te hebben. Bedoeling is om begroting/Financiën als vast agendapunt op de agenda te zetten.  

 

Agendapunt 9 – Sponsoring  

• Samenwerkingsvoorstel TopTen met BKBMO (zie bijlage) 

• Samenwerkingsvoorstel Booster met VKBMO (zie bijlage) 

Er moet samengezeten worden.  

Patrick vraagt of andere verdelers ook betrokken zullen worden om sponsering te bekomen? Een voorstel 

zal uitgewerkt worden ion de loop van 2024 door Britt.  
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Agendapunt 10 – OFFICIALWERKING 

 

•  Extra Official op events 

Officials willen een voorstel indienen om evt. met een extra official te werken op evenementen. De 

voornaamste redenen hiervoor zijn:  

-  Voor een betere controle; kledij en  

- omdat er vaak dubbele gala’s zijn en doorschuiven mogelijk is en zodoende ieders focus scherper 

blijft.  

- meer werken met extra persoon om vanop de zijlijn toe te kijken en feedback te geven. Op alle 

gala’s van alle niveaus. De vraag stelt zich of deze extra persoon iemand neutraal of een official 

moet zijn. Ook de meerprijs voor organisators moet in rekening gebracht worden. 

In de testfase worden de kosten door de federatie gedragen. +/- 4000€ door de federatie mag geen 

probleem geven. We kunnen nu al van start gaan. Implementeren waar kan nu al is ok. Het test project 

zal opgezet worden. Het gaat om verbeteren van flow, zaal, ring, stoel scheidsrechter etc. Deze persoon 

hoeft niet noodzakelijk een scheidsrechter te zijn. Een beperkte bijscholing kan voorzien worden over bv. 

ijzer ok, tape ok, kledij OK, schelp, bitje, juiste kledij, etc. 

Het moet duidelijk zijn of de persoon iemand moet zijn van de federatie zijn in officiële kledij (geen T-shirt 

van ‘F*ck the world ‘ of ‘Save the whales’) of kan het iemand zijn vanuit de gala-organisatie.  Het moet 

duidelijk zijn vooraf bij wie de verantwoordelijkheid ligt bij incidenten. In geval van problemen is een goede 

documentering i.v.m. bewijslastvoering belangrijk bij getuigenis. 

Doel is ondersteuning bieden en alleen pluspunten bijvoorbeeld naar buitenlandse clubs toe. 

 

• Titelwedstrijden - tariefwijziging 

Tarieven: B-klasse Belgische gaat naar 150€ = A-klasse Belgische gaat naar 200€ /Benelux 220€ 

Vlaamse Titel: 70€   

 

• Reglement voor volwassenen 

Het reglement werd vooraf bezorgd met de vraag opmerkingen door te geven ter bespreking. Er zijn geen 

meldingen of opmerkingen binnengekomen. 

Het bestuursorgaan keurt het reglement unaniem goed 

Volgende week is er een bijscholing dag voor officials omtrent de nieuwe regels. De nieuwe regels starten 

met ingang van 1 Januari 2024. 

Britt stuurt de goedgekeurde versie door naar LFKBMO (Mathieu) 
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• Dispensatieregeling 

De vraag wordt gesteld of de federatie rond dit thema moet aanbieden zoals bv. een regelement. Of wordt 

er gewoon niet naar gekeken. De vraag komt uit het werkveld. Die van mening is dat dit een gemis is in 

ons reglement.  

Het bestuur beslist om geen gevolg te geven aan de vraag.  Atleten die een klasse overslaan gebeurt 

vandaag op basis van een inschatting van diens coach. Een objectieve en kwaliteitsvolle controle is niet 

steeds mogelijk via de licentieboekjes. Soms zijn er dan ook nog verloren boekjes. De mogelijkheid om 

afwijking aan te vragen kan in specifieke gevallen o.a. op basis van ervaring in een bepaalde klasse.  

Mogelijks moet gedacht worden aan een digitale tool voor atleten die ervoor in aanmerking komen. Zolang 

we niet digitaal kunnen bijhouden wie hoeveel partijen heeft gedraaid kunnen we geen gevolg geven aan 

de vraag. Het wordt opgenomen in het digitaal groeitraject.  

 

• Uitzonderingsmaatregel éénmalige 'wedstrijd' voor jongen met een beperking 

Kim, lid van club Top Action, is iemand met een aantal mentale beperkingen die vaak meehelpt de ringen 

op te zetten op gala’s, die traint bij de club en ervan droomt een officiële wedstrijd te doen.  

De club  zou omwille van zijn beperking willen zien of ze een partij kunnen organiseren, voorafgaand op 

een gala, met beperkt publiek tegen iemand met ervaring in een gecontroleerde situatie.  

Zulke initiatieven organiseren is niet de regel. De club vraagt een uitzondering om dit te mogen 

organiseren om de droom van deze jongen waar te maken.  

Het bestuursorgaan beslist om geen positief gevolg te geven aan de vraag, ondanks het begrip voor de 

jongen en voor de club. Voor G-sport dient eerst een apart verantwoord sportbeleid uitgewerkt te worden 

en advies gevraagd te worden. Bv. adviezen van de medische commissie of van G-sport Vlaanderen. We 

kunnen momenteel nog onvoldoende inschatten hoe de jongen gaat reageren op stoten en trappen, hoe 

precies de omkadering moet gebeuren. Onvoorspelbare wedstrijdsituaties van deze aard kunnen we ons 

niet veroorloven. Het niet kunnen inschatten wanneer iemand wel of niet met bepaalde prikkels kan 

omgaan kan slecht uitdraaien voor de sporters, de sport en de federatie. 

Daarentegen een demo op pads op maat organiseren kan overwogen worden mits de juiste setting en 

omkadering. Maar dan speelt het argument weer dat demo’s sinds een aantal jaren uit de gala’s geweerd 

worden.  Nu zouden we er dan terug mee beginnen?  

Het bestuur beslist unaniem om geen goedkeuring te geven aan dit initiatief 

 

• Procedures voor officials 

Britt meldt dat het reglement uitgeschreven is. Er volgt nog een bundel voor procedures voor officials. 

 

 



Pagina 7 van 10 
 

Agendapunt 11 – Sport Vlaanderen: kwaliteitsstandaarden 

Sport Vlaanderen wil de bestaande kwaliteitsstandaarden voor het beoefenen van risicovechtsporten 

updaten of verder ontwikkelen in de erkennings- en subsidiëringsvoorwaarden voor zowel 

unisportfederaties als voor multisportfederaties als een aanvulling op het huidig en vaststaand 

beleidskader.  

Dat proces wil SV doordacht doen en in alle transparantie met de betrokken vechtsportfederaties. SV 

heeft dan ook de vraag gesteld aan VKBMO of zij wil meewerken hieraan.  

VKBMO (Alex) heeft laten weten graag bereid zijn mee de oefening te maken om mee inhoudelijke 

invulling te geven over de integratie van nieuwe kwaliteitsstandaarden voor de vechtsporten en voor de 

risicovechtsporten. In 2024 zullen een aantal bijeenkomsten georganiseerd worden door SV samen met 

de vechtsportfederaties met volgende aspecten in het achterhoofd: 

1/ transparantie verzekeren en aandacht garanderen voor een kwaliteitsvolle en veilige 

(risico)vechtsportbeoefening,  

2 Het imago van de sporten, ten aanzien van bv. (lokale) overheden bewaken en verbeteren.  

3/het voeren van een beleid meer gericht op de kerntaken van elk type sportfederatie (uni/multi)  

4/het tegengaan van de versnippering op vlak van erkenning. Niet erkende sportfederaties meer 

vatbaar maken om sneller aansluiting te zoeken bij al erkende/gesubsidieerde federaties. Erkenning wordt 

minder snel afdwingbaar door naast algemene voorwaarden ook specifieke voorwaarden op te nemen. 

Wordt vervolgd. 

 

Agendapunt 12 – Jeugdsportfonds toekenning 

Het nazicht is nog niet volledig kunnen gebeuren door onder andere ziekte van Britt om al dan niet 

subsidies toe te kennen aan de deelnemende clubs. Bepaalde clubs krijgen nog tijd om documenten op 

te laden. Er zijn in totaal 29 clubs die hebben ingeschreven (2 onvoldoende leden) 

API attest. Clubs hebben vertrouwenspersonen doorgegeven met attestering van allerlei aard. Niet altijd 

de specifieke oleiding tot club API.  De documetnen zullen beoordeeld worden volgens het reglement. 

Net zoals de vereiste om aan VTS-diploma’s te voldoen zal de controle gebeuren volgens het huidige 

reglement. 

Er wordt opgemerkt dat de uitbetalingen dienen te gebeuren binnen dit kalenderjaar om in orde te zijn 

met de rapportering naar SV toe. 
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Agendapunt 13 – Tucht:  

Stand van zaken Klachtmeldingen en tuchtdossiers 

• Klachtmelding over het niet naleven van wedstrijdafspraken 

Matchmakers uit Nederland hebben klachten neergelegd bij de VKBMO via de VA. Deze klachten werden 

afgehandeld in onderling overleg op het niveau van het dagelijks bestuur met de betrokken clubs en de NL 

matchmakers/VA. 

Wij proberen tegemoet te komen aan de regels van VA maar we merken ook dat VA afspraken met BKBMO met 

name dat zij onze boekjes controleert niet naleeft. We zouden daar meer op moeten wijzen.. Regels volgens is iets 

wederzijds. Wallonië zou het moeilijker hebben met het voorleggen van boekjes. Voorstel van Patrick om met hen 

eens samen te zitten en alles aan te kaarten. 

• Klachtmelding over beslissingen en opvolging van dossiers van een federatiepersoneelslid 

Twee afzonderlijke meldingen betreffende de opvolging van dossiers en de behandeling van personen 

door de sportief verantwoordelijke van de federatie. Op initiatief van de algemeen manager zullen 

gesprekken gevoerd worden met beide personen en een onafhankelijke partij nl. de federatie-API. 

Agendapunt 14 - VARIA:  

• Publiciteit rond de bruine en zwarte belt examens K 1 

Noël vraagt of er niet meer communicatie kan gevoerd worden voor de examens. Gezien het grote verschil 

tov vorige jaren dat er te weinig opkomst is. Aansluitend hierop vraagt Patrick om de nodige informatie 

hieromtrent te bezorgen vanuit de trainers/examinatoren naar Britt/Alex ter publicatie. Het initiatief stond 

in de nieuwsbrief. Voor MuayThai zijn er veel inschrijvingen. Maar nog eens 40€ voor een volgende 

opleiding is teveel voor die gasten.  

Er wordt opgemerkt dat examens niet tijdens de vakantieperiodes moeten georganiseerd worden. 

Wegens vakantie en daardoor ook onvoldoende fit te zijn etc… Dat kan een reden zijn van de weinige 

inschrijvingen K1. Vanaf september start het seizoen en dus ook de opleidingen. S2C, Belts, etc. 

De organisatie van K1 examens zou beter kunnen gespreid / gepland worden om meer inschrijvingen te 

bekomen. Ook een communicatie veelvuldig via de verschillende media kan een oplossing bieden. 

Nog een idee is op de AV een jaarkalender mee te geven? Om de aandacht erop te leggen. De leden 

moeten ook vanuit de clubs bereikt kunnen worden. Dit jaar heeft pech ook een rol gespeeld: er  waren 

er zeker 12 personen meer die afgemeld hebben door deelname aan gala’s. 

 

• Een wedstrijd op -70 

Het eeuwige probleem rond wedstrijdafspraken: 1 vechter -70  vs 1 vechter 73 werd geweigerd. Zulke 

zaken dienen onderling door de clubs te worden besproken. VKBMO kan dit toestaan. 

 

• Aantal handschoenen op wedstrijden  
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Vraag voor extra paar bokshandschoenen om stress bij de handschoenenjongens weg te nemen in 

geval van KO. Dit is een topic om mee op te nemen in het uitwerken van een sponsordossier. 

OK voor hoofdscheidsrechter om deze mee te nemen en door te geven aan de promotor 

 

• Nationale (assistent) Trainers K1 

Doet een melding in verband met de assistent van de NT, dat deze niet democratisch zou verkozen zijn. 

Hassan is NT en Rachid stuurt hem bij vnl administratief- en dit is zo mettertijd gegroeid.  

Hij wil duidelijkheid en stelt voor om democratisch te stemmen. Rachid benadrukt dat d-hij zijn taak als 

assistent uitoefent om Hassan te steunen en voor de federatie. 

Het bestuursorgaan stelt dat assisteren kan maar dat dit niet onder de besluitvorming valt. Er wordt 

inderdaad opgemerkt dat ondersteuning geven kan. 

Maar het probleem vooral is dat er maar 1 (verkozen) Nationaal trainer K1 is. Voor een degelijke en 

continue werking moeten er minstens 2 en bij voorkeur drie zijn om o.a. voldoende back-up te hebben..  

Het bestuur besluit dat er minstens 2 Nationale trainers aangeduid worden. Er zal een vacature 

opengesteld en gepubliceerd worden. Ondersteuning en hulp kan door andere trainers maar vacature 

moet opengesteld en besproken op BO. 

• Chris 

De titelaanvraag van Axana tegen Ceulemans voldoet niet aan voorwaarden. 

Nordine heeft een overweging gevraagd. Het bestuur beslist om geen positief gevolg te geven. 

 

• Opleiding official wanneer? door Michael: 

Volgend seizoen, misschien einde dit seizoen afhankelijk van de bijscholing en daarna pas met nieuwe 

mensen. 

• LFKBMO heeft de werking met ISKA stopgezet   

Melding van Patrick 

• Vorige week eerste gesprek met een TV-kanaal voor onze sport. 

Patrick zal er eind Januari/begin Februari meer over kunnen zeggen. 
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BIJLAGE:  REGISTRATIEFORMULIER BELANGENCONFLICTEN/ONVERENIGBAARHEDEN  

VLAAMSE KICKBOKS EN MUAYTHAI ORGANISATIE  

 

REGISTRATIEFORMULIER BELANGENCONFLICTEN/ ONVERENIGBAARHEDEN 

Vaststelling belangenconflict: ja/nee  

Datum vaststelling 

belangenconflict 
Omschrijving belangenconflict 

Moment melding aan de 

voorzitter 

Betrokken 

bestuurder / 

personeel 

Genomen maatregelen 

10 december 2023 Agendapunt 5: Aanwezig personeel is betrokken partij bij 

de bespreking en de goedkeuring van de verslagen van 

de functioneringsgesprekken 

Start van de vergadering Alex, Britt en 

Bénédicte 

(personeel)  

Bij de start van het agendapunt wordt gevraagd de 

online meeting te verlaten. Zij worden door de 

agendabeheerder naar de wachtkamer verplaatst 

en krijgen een online melding wanneer ze opnieuw 

kunnen deelnemen aan de vergadering 

10 december 2023 Agendapunt 12 : Twee klachten werden ingediend tegen 

een personeelslid. De procedure bij klachten i.v.m. de 

reguliere werking (geen grensoverschrijdend gedrag) is 

om deze te behandelen op bestuurdersniveau 

Start van de vergadering Britt Van Vugt 

(personeel / 

bestuurder) 

Er wordt beslist klachtmeldingen m.b.t. personeel 

niet te behandelen op het bestuursorgaan  maar op 

het niveau van het dagelijks bestuur. Niemand van 

het personeel hoeft op dat agendapunt dus de zaal 

te verlaten. De cases worden afgehandeld deze 

maand nog in samenspraak met betrokken partijen 

     

     

     

 


